
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 25 maart 2023 

Aanwezig: ongeveer 100 leden 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Jan den Biggelaar,  heet alle aanwezigen welkom, in het bijzonder de heer 
Frans Zegers die namens het hoofdbestuur van KBO Brabant aanwezig is in verband met het afscheid 
van Willie Rovers als bestuurslid van Wijnu.  
Hij is blij dat alle activiteiten binnen de vereniging weer ononderbroken hebben plaatsgevonden na 
de opheffing van de coronamaatregelen in februari 2022.  
Hij wijst op de presentatie, na afloop van de vergadering, over de Wet Langdurige Zorg. Het is een 
actueel thema waar veel leden mee te maken zullen krijgen. De presentatie zal worden gegeven door 
de heer Harry Kalis. 
 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering van 15 oktober 2022 
Er zijn geen opmerkingen of aanvullingen. Daarmee worden de notulen onder dankzegging aan de 
secretaris vastgesteld. 
 
3. Jaarverslag 2022, inclusief het financieel jaaroverzicht 
De voorzitter wijst erop dat het jaarverslag op onze website www.wijnuveghel.nl  is te vinden. Ook 
ligt het ter inzage bij de ingang van de zaal. Hij memoreert de gebeurtenissen in 2022 die zijn 
vermeld in zijn voorwoord van het jaarverslag. Daarna geeft hij het woord aan de penningmeester, 
de heer Harry kalis.  
De penningmeester geeft aan dat uit de balans blijkt dat de vereniging beschikt over een groot eigen 
vermogen en dat we dus mogen concluderen dat Wijnu een financieel gezonde vereniging is.  
De heer Theo Manders vraagt waarom op de balans geen reservering voor groot onderhoud aan het 
gebouw is opgenomen. De penningmeester licht toe dat het onderhoud van het gebouw een 
verantwoordelijkheid is van het bestuur van de stichting Wijnu. 
De verlies- en winstrekening sluit met een positief saldo van € 561,26. De begroting komt goed 
overeen met de werkelijke uitgaven. De belangrijkste afwijkingen zijn de lagere huurkosten omdat 
het gebouw in januari 2022 is gesloten als gevolg van de coronamaatregelen en de meerkosten voor 
het bulletin als gevolg van de hogere papierprijzen.  
De heer Theo Manders wijst op het grote verschil tussen de afdracht aan KBO Brabant over 2021 en 
2022. De penningmeester licht toe dat dit verschil te maken heeft met een teruggave van KBO 
Brabant die boekhoudkundig anders is verwerkt.  De teruggave is in 2022 opgenomen onder de post 
“Diverse baten”. 
De secretaris, de heer Ton van Eijk geeft nog een toelichting op enkele ontwikkelingen in het 
ledenaantal. Er hebben zich 111 nieuwe leden aangemeld. Desondanks is voor het derde 
opeenvolgend jaar het ledenaantal gedaald. In 2022 met 35 leden. Het grote aantal van 83 
overledenen is, naast de verhuizingen en opzeggingen, de belangrijkste oorzaak van de daling. 
 
4. Bevindingen kascontrolecommissie 
De controle is uitgevoerd door de heer Ruud Kiefer en mevrouw Hermien van Bergen. 
Eerstgenoemde licht toe dat grootboek en boekingen zijn gecontroleerd en er geen 
onrechtmatigheden zijn geconstateerd. Hij stelt aan de ledenvergadering voor het bestuur decharge 
te verlenen voor het gevoerde beleid en de daarbij behorende vastlegging. De leden gaan akkoord 
met het voorstel. 
In de plaats van de heer Kiefer, die aftredend is, wordt mevrouw Els van de Pol  voorgedragen. De 
vergadering gaat akkoord met haar benoeming. 
 

http://www.wijnuveghel.nl/


5. Bestuursverkiezing 
De voorzitter deelt mede, dat de heer Harry Kalis aftredend maar herkiesbaar is. De heer Willie 
Rovers is aftredend maar niet herkiesbaar. Er ontstaat dus een vacature in het bestuur. Het bestuur 
had een kandidaat bereid gevonden om toe te treden tot het bestuur maar hij heeft zich door 
familieomstandigheden teruggetrokken.  
Met algehele instemming gaan de leden akkoord met de herverkiezing van de heer Harry Kalis als lid 
van het bestuur voor opnieuw een periode van 3 jaar. 
 
De voorzitter staat vervolgens stil bij het afscheid van de heer Rovers. Hij memoreert zijn grote 
verdiensten voor de vereniging gedurende zijn bestuurslidmaatschap vanaf 2009. Hij noemt de 
invoering van de nieuwe naamgeving van de vereniging gekoppeld aan het nieuwe logo en de 
ingebruikname van het Wijnugebouw in 2017. Mede dankzij zijn grote inzet, samen met veel 
vrijwilligers,  is Wijnu  uitgegroeid tot een grote, bloeiende vereniging.  
Ook op provinciaal niveau heeft hij zijn steentje bijgedragen. Hij heeft aan de wieg gestaan van de 
invoering van Leaweb, het geautomatiseerde systeem voor de ledenadministratie. Hij is nog steeds 
voorzitter van de provinciale werkgroep. Hij is daarvoor in 2019 onderscheiden door de voorzitter 
van KBO Brabant met de Gouden Speld. In 2022 heeft hij voor zijn vele verdiensten op lokaal en 
provinciaal niveau een koninklijke onderscheiding ontvangen. 
Hij bedankt  Willie namens het bestuur en alle leden voor zijn grote bijdrage aan de vereniging en 
overhandigt Roos, zijn vrouw een bos bloemen. 
 
De heer Frans Zegers spreekt Willie toe namens het hoofdbestuur van KBO Brabant. De naam Willie 
Rovers is binnen KBO Brabant een veel gehoorde naam. Het bestuur heeft jarenlang dankbaar 
gebruik gemaakt van zijn kennis en inzet. Omdat hij al de hoogste onderscheiding van KBO Brabant 
heeft ontvangen, overhandigt hij hem een passend cadeau. 
 
De heer Willie Rovers had niet verwacht dat zoveel aandacht besteed zou worden aan zijn afscheid. 
Hij zal nog enkele activiteiten voor Wijnu blijven organiseren, zoals samen uit eten en de 
voorstellingen bij de Blauwe Kei. Ook is hij nog bezig de samenwerking van KBO Brabant met de 
Provinciale KBO’s van Gelderland, Limburg, Noord-Holland en Overijssel mede vorm te geven door 
Leaweb uit te breiden met de leden uit die provincies. In totaal worden dan 210.000 leden in deze 
administratie opgenomen. 
Hij bedankt het bestuur voor de fijne samenwerking in al die jaren en met name mevrouw Rini van 
den Brand met wie hij van de huidige bestuursleden de langste tijd heeft samengewerkt. 
 
6. Mededelingen 
De voorzitter wijst op de open dag die op 16 april gehouden wordt. Vanwege een geleidelijke 
verhoging van de gemiddelde leeftijd van de leden is het belangrijk om nieuwe, jongere leden te 
werven. Dit is een voorwaarde om een actieve vereniging te kunnen blijven. De doelgroep is de 
leeftijdscategorie 65 tot 75 jaar.  
Het bestuur heeft besloten om meer avondactiviteiten te organiseren waardoor ook werkenden 
kunnen deelnemen. Zo is er vanaf 7 maart een biljartactiviteit gestart op dinsdagavond en wordt ook 
onderzocht of er behoefte bestaat om darten als nieuwe avondactiviteit van de grond te krijgen. 
Hij geeft aan dat in de najaarsvergadering van 2022 door enkele leden een aanbod is gedaan voor 
nieuwe activiteiten/uitstapjes. Hij deelt mede, dat deze niet vergeten zijn maar worden 
doorgeschoven naar de zomer. 
 
7. Rondvraag 
Mevrouw Marij van de Mosselaar: 
Zij bedankt als bestuurslid van de Peppelhof het bestuur voor de goede samenwerking en onderlinge 
contacten. Zij wijst op de procedure voor de inschrijving van de kerstviering en vraagt om 



aanpassing. Leden die zijn aangewezen op handmatige inschrijving zijn in het nadeel ten opzichte van 
de online inschrijvingen. 
De voorzitter geeft aan dat we vorig jaar zijn overvallen door het grote aantal aanmeldingen, met 
name al op de eerste dag van inschrijving. Hij zegt toe de inschrijvingsprocedure aan te passen. 
 
De heer Kees Hillebrand: 
Hij vraagt opnieuw aandacht voor het al eerder gesignaleerde probleem van deelnemers aan de 
regiocompetitie biljarten die hun consumpties willen betalen met biljetten van € 20,-- of € 50,--. Er is 
dan geen wisselgeld in de kas van de bar. 
De heer Willie Rovers licht als bestuurslid van de Stichting Wijnu toe, dat er weliswaar een bedrag 
van € 50,-- aan wisselgeld in kas is maar dat het probleem ontstaat als er 2 of meerdere mensen met 
groot geld willen betalen. Hij doet een beroep op JGOG om daar creatief mee om te gaan, de 
stichting kan niet altijd de oplossing geven voor dit soort situaties. Hij stelt voor dat JGOG zelf 
munten koopt en deze verkoopt aan de deelnemers aan de regiocompetitie.  
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt alle aanwezigen uit om samen gezellig een drankje te 
nemen en bij te praten. 
 
 
Ton van Eijk 
secretaris 


